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سولدو: 

برای کسب نتایج بهتر تلاش می کنیم 
اخباری بهترین بازیکن زمین بود

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهادپور: سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: اخباری بهترین 
بازیکن زمین بود و یکی از بهترین دروازه بانان ایران است.

به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، زونیمیر سولدو در نشس��ت خبری بعد از بازی با 
پیکان، اظهار داش��ت: اث��رات دو باخت هفته های اخیر همچن��ان روی بازیکنان مانده بود. ما 

تلاش کرده بودیم با تمرینات خوب از این وضعیت خارج شویم.
وی اف��زود: پی��کان در نیمه اول خیلی خوب بازی کرد و موقعیت های زیادی داش��ت، ولی 
دروازه بان ما توانس��ت حملات آنان را خنث��ی کند. با تعویض های نیمه دوم وضعیت مان بهتر 

شد و موقعیت هایی داشتیم که نتوانستیم استفاده کنیم.
س��ولدو توضیح داد: من از روز اول که آمدم، می دانس��تم تراکتور هواداران بی شماری دارد 
که انتظارات زیادی از تیمشان دارند، ولی با وضعیتی که در تیم دیدم، به باشگاه اعلام کردم 
فصل سختی خواهیم داشت و بارها روی این موضوع تاکید کردم. تلاشم را انجام دادم تا تیم 
بهتر ش��ود و چند بازی خیلی خوب انجام دادیم که متاسفانه شانس با ما یار نبود، برای بهتر 

نتیجه گرفتن تلاش می کنیم.
سولدو افزود: محمدرضا اخباری امروز بهترین بازیکن زمین بود و یکی از بهترین دروازه بانان 

ایران است.
وی ادام��ه داد: م��ا در نیم فصل تلاش کردیم با اضافه کردن بازیکن��ان جدید و با تمرینات 
آماده س��ازی خ��وب، تیم را از نظر بدنی بهت��ر کنیم. اما باید بگویم ک��ه جذب بازیکن خوب 
خارجی و داخلی در نیم فصل بسیار سخت است؛ چرا که تیم ها بازیکنان خوبشان را از دست 
نمی دهند. اما با مدنظر قرار دادن بس��ته بودن پنجره در ابتدای نقل و انتقالات، کاری که در 
نیم فصل انجام دادیم راضی کننده بود که البته کرونایی شدن چند نفر از اعضای تیم در دو 
بازی گذش��ته به ما ضربه زد. ما چند بازیکن در س��طح بازیکنان کنونی جذب کرده ایم که از 

عملکردشان رضایت دارم و رقابت خوبی در تیم ایجاد کرده اند.

برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا؛

ترکیب تیم ملی کوارش اعلام شد
اعض�ای تیم ملی کوراش جهت حض�ور در رقابتهای قهرمانی آس�یا در دو بخش 

آقایان و بانوان معرفی شد.
رقابته��ای کوراش قهرمانی آس��یا طی روزهای ۲۶ اس��فند تا چه��ارم فروردین به میزبانی 
تاجیکستان در دوشنبه برگزار خواهد شد و تیم ملی ایران با ترکیب کامل در دو بخش مردان 
و زنان ش��رکت خواهد کرد. بر همین اس��اس علی محمدی بریمانلو، قاسم نوری زاده، الیاس 
پاکدل، امید تیزتک، مس��عود قوی بازو، جواد مرادی، حمید رضا سجادی فر، لیلا سیاهوشی، 
طاهره آذرپیوند، فاطمه شبانی، صدف بیرانوند، دنیا آقایی، صبا کرمعلی، زهرا باقری و فاطمه 

برمکی در ترکیب تیم ملی ایران به مسابقات قهرمانی آسیا اعزام می شوند.
رضا مهنان )س��رمربی(، محمدحس��ن مجلس��ی و قنبر علی قنبری )مربیان(، بتول پاکروح 

)سرمربی( و فاطمه اسلامی )مربی( این تیم را همراهی خواهند کرد.
با اعلام کوروش خس��رویار، دبیر کل انجمن کوراش در این مورد گفت: با مس��اعدت رئیس 
فدراس��یون ووش��و دو تیم کامل در مس��ابقات قهرمانی آس��یا و هم چنین جایزه بزرگ جام 
نوروز ش��رکت خواهند کرد. ضمن اینکه در حاش��یه مسابقات قهرمانی آسیا انتخابات ریاست 
کنفدراس��یون کوراش آسیا و اقیانوس��یه نیز برگزار خواهد شد که نقش مهمی در آینده این 
رش��ته خواهد شد. وی از قضاوت روح الله پارساپور و امیر عباس رنجکش دو داور بین المللی 

کشورمان و حضور در آزمون دو ستاره خبر داد.

تیم ملی بس��کتبال ایران در نخستین بازی از پنجره 
دوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، مقابل قزاقستان شکست 
خورد. تیم ملی بس��کتبال ایران در نخستین بازی خود 
از پنجره دوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، از س��اعت ۱۷ 
روز)پنج ش��نبه( ۵ اس��فند ۱۴۰۰ در ته��ران به مصاف 
قزاقس��تان رفت که در پایان، با نتیجه ۷۳ – ۶۹ مقابل 

حریف خود تن به شکست داد.
ترکیب ابتدایی ایران:

س��عید داورپناه، سجاد مشایخی، محمد جمشیدی، 
ارسلان کاظمی و اصغر کاردوست

ترکیب ابتدایی قزاقستان:
دیمیتری گاریلوف، ماکسیم مارچوک، نیکولای باژین، 

آنتونی کلمنز و رستم مورزاگالیف
کوارتر اول: ایران ۱۵ – ۱۸ قزاقستان

نخس��تین امتیاز بازی را قزاق ها با پرتاب دو امتیازی 
»آنتونی« گارد آمریکایی خود به دس��ت آوردند، اما در 
ادامه با پرتاب های میدرنج جمشیدی، ایران ۷-۶ پیش 
افتاد. قزاق ها که ش��روع خوبی داشتند، نخستین دانک 
خود را توسط »ماکسیم« به سبد ایران کوبیدند تا ۱۲-

۱۵ پیشی بگیرند. در نهایت کوارتر نخست این دیدار با 
حساب ۱۵-۱۸ به سود قزاق ها پایان یافت.

کوارتر دوم: ایران ۲۳ – ۱۸ قزاقستان

روی هم��کاری رضایی فر، حس��ن زاده و در نهایت با 
اس��لم دانک ارسلان کاظمی نخس��تین امتیاز بازی در 
این کوارتر برای ایران به دس��ت آمد. در ادامه رضایی فر 
جایگزین داورپناه شد که این موضوع گردش توپ ایران 

در زمی��ن را بهتر کرد که نتیجه آن افزایش اختلاف به 
۴ امتی��از با پرتاب زنگنه بود. ۲ دقیقه و ۳۰ ثانیه مانده 
به پایان کوارتر، باژین با پرتاب ۳ امتیازی خود قزاق ها را 
یک بار دیگر ۳۴-۳۳ پیش انداخت. در نهایت این کوارتر 

۲۳-۱۸ به س��ود شاگردان هاشمی پایان یافت تا ایران 
۳۸ - ۳۶ برنده نیمه نخست بازی شود.

کوارتر سوم: ایران ۲۰ – ۱۲ قزاقستان
با ش��روع بازی در نیمه دوم، قزاق ها موفق ش��دند با 
عملکرد خوب »باژین«، نتیجه را ۴۱-۴۱ مساوی کنند. 
س��الار منجی که به  جای حس��ن زاده وارد زمین شده 
ب��ود، با دو بلاک زیبا حم��لات قزاق ها را خنثی کرد تا 
با پرتاب های مشایخی و جمشیدی، نتیجه ۵۸-۴۵ به 
س��ود ایران ش��ود. این کوارتر در پایان ۲۰-۱۲ به سود 
ایران پایان یافت تا شاگردان هاشمی ۵۸ - ۴۸ از حریف 
پیشی بگیرد. در این بازی برای نخستین بار بود که ایران 

با اختلاف بیش از ۵ امتیاز از حریف پیش افتاد.
کوارتر چهارم: ایران ۱۱ – ۲۵ قزاقستان

با ش��روع کوارتر چهارم اما این قزاقس��تان بود که با 
پرتاب های سه امتیازی باژین و کلمنز در امتیاز ۵۸ بازی 
را به تساوی کشید تا پس از خراب شدن حمله، مصطفی 
هاشمی ۶ دقیقه مانده به پایان کوارتر، وادار به تقاضای 
وقت اس��تراحت شود. با ش��روع مجدد بازی قزاق ها با 
درخشش »کلمنز« در پرتاب های سه امتیازی، ۷۱-۶۷ 
از ایران پیشی گرفتند. در نهایت این  کوارتر ۱۱-۲۵ به 
سود قزاقستان تمام شد تا ایران ۶۹ - ۷۳ برابر میهمان 

خود تن به شکست دهد.

باخت بسکتبال ایران به قزاقستان در شب بد کادرفنی
انتخابی جام جهانی بسکتبال ۲۰۲۳

دبیر: ۷ نفر در هیات اجرایی کمیته باید کنار بروندهادی ساعی: نمی خواستم شروع کارم با حرف و حدیث باشد
رئیس فدراس�یون تکواندو با تاکید ب�ر اینکه برای آغاز 
فعالیتش در فدراس�یون صبوری کرده است گفت: دوست 
نداش�تم با حرف و حدیث کارم را در فدراسیون آغاز کنم. 

بنابراین تا زمان صدور حکمم صبر کردم.
هادی س��اعی صبح امروز با حض��ور در برنامه کادر فنی درباره 
دریافت حکمش از س��وی وزیر ورزش گف��ت: در این مدت صبر 
کردم و دوست داش��تم کارم را بدون حرف و حدیث شروع کنم. 

امروز خیالم راحت است که حرفی نیست.
رئیس فدراس��یون تکواندو ادامه داد: در ۵۰ روز گذش��ته لطمه 
زیادی به تکواندو وارد ش��د افرادی که حرفه ای هس��تند می دانند که از دست دادن زمان در آستانه ۴ رویداد 
بین المللی بسیار مهم است. میزبان ۴ مسابقه هستیم که هر ۴ رویداد در کسب سهمیه المپیک امتیاز دارد. 
در یک هفته آتی کار زیاد و فش��رده ای در پیش خواهیم داش��ت تا به نحو احس��ن از هر ۴ رویداد که میزبان 

هستیم استفاده کنیم.
وی تاکید کرد: میزبانی مسابقات کمک زیادی به فدراسیون در کاهش هزینه ها خواهد کرد. اگر می خواستیم 
در این مس��ابقات ش��رکت کنیم حداقل ۲۵ میلیارد باید هزینه اعلام تیم ها می ش��د. دوم از میزبانی استفاده 

خواهیم کرد تا بیشترین امتیاز را برای کسب سهمیه المپیک بدست آوریم.
س��اعی ادامه داد: امیدوارم ورزش��کارانمان امتیازات لازم در مسابقات برای کسب سهمیه المپیک به دست 
آورند. رئیس فدراس��یون جهانی تکواندو نیز در مس��ابقات ش��رکت خواهد کرد و باید به بهترین نحو میزبان 
رقابت ها باشیم. در حال حاضر، فدراسیون تکواندو هیچ پولی ندارد. امیدوارم وزارت ورزش و کمیته کمک های 
لازم را انجام دهند. س��اعی درباره مذکراتش با مهماندوس��ت گفت: پس از انتخابم به عنوان رئیس فدراسیون 
در تماس��ی با مهماندوس��ت از او خواستم تا به همراه تیم آذربایجان در مس��ابقات دهه فجر شرکت کند. در 
چند سال گذشته ارتباط ایران و آذربایجان در تکواندو قطع شده بود و زمانی که از مهماندوست خواستم به 
ایران بیاید آنها برنامه های خود را برای شرکت در تورنمنت های دیگر داده بودند اما مهماندوست دعوت من را 

پذیرفت و اعزام تیمش به تورنمنت اروپایی را کنسل کرد تا در مسابقات دهه فجر شرکت کنم.
وی تاکید کرد: پیشنهاد دیگری نیز به مهماندوست داده ام و اگر فرصت باشد تیم آذربایجان چند روز پس 
از پایان مس��ابقات، اردوی مش��ترکی با ایران برگزار خواهد کرد. رئیس فدراسیون تکواندو اظهار داشت: تعداد 
تیم های شرکت کننده و نفرات آنها در مسابقات زیاد است. نگرانی که دارم این است که به دلیل افزایش تعداد 
ش��رکت کنندگان در مسابقات جام فجر و ریاست فدراس��یون جهانی مسابقات طولانی شود. به همین دلیل 
تعداد تشک ها را به عدد ۳ رساندیم. امیدواریم مسابقات به بهترین نحو برگزار شود. ساعی درباره اعتراضات در 
مسابقات انتخابی پومسه نیز گفت: دوستان کمی در برگزاری مسابقات انتخابی پومسه عجله کردند. اعتراضات 
گسترده ای از خانواده پومسه انجام شد. به همین دلیل قرار شد تا فرصتی داده شود و یک بار دیگر مسابقات 
برگزار شود. مرحله دوم مسابقات را نیز به صورت حضوری برگزار می شود. اعتقاد دارم با توجه به هزینه های 

موجود باید کیفی ترین تیم به رقابت ها اعزام شود و کسانی که شانس کسب مدال طلا دارند عازم شوند.

رییس فدراس�یون کش�تی تاکید کرد: نباید افرادی در 
هیات اجرایی باشند که رییس فدراسیون نیستند و یا در 

فدراسیون های غیرالمپیکی فعالیت می کنند.
علیرضا دبیر در حاشیه رقابت های کشتی فرنگی جام تختی در 
اهواز، درباره رای دیوان عدالت اداری در مورد ممنوعیت فعالیت 
رییس��ان فدراس��یون هایی که عضو هیات علمی دانش��گاه های 
دولتی هس��تند، گف��ت: همان قدر که م��اده و تبصره وجود دارد 
تا یک موضوع تصویب ش��ود، همان قدر هم تبصره و ماده داریم 
تا یک یک قانون رد ش��ود. هر زمانی حس کنم به درد کش��تی 

نمی خورم یا کار غیرقانونی انجام ش��ده است، همین صبح دست شان را ماچ می کنم و می روم پی زندگیم اما 
تا روزی که هستم کارم را محکم انجام می دهم و همه هم این را می دانند که اهل استعفا دادن نیستم اما به 

قانون تعظیم می کنم و هر چه قانون بگوید انجام می دهم.
رییس فدراسیون کشتی، افزود: من اصلا مامور نیستم، ساعت های کلاس های دانشگاه را پر می کنم و ریالی 
هم از فدراس��یون نمی گیرم اما هر چه قانون بگوید س��رم پایین است و تمکین می کنم. دوستان باید بررسی 
کنند که آیا قانون مجلس بالاتر است یا قوانین دیوان عدالت اداری. حتی به من گفتند اعتراض کنم. اما نه من 

هیچ کار شخصی درباره خودم در فدراسیون نمی کنم. کشتی برای من از همه چیز مهم تر است.
او در پاس��خ به این س��وال که در صورت لزوم از فدراس��یون یا هیات علمی استعفا می کند؟ گفت:اصلا فکر 

نکنم که کار به آن جا برسد.
دبیر در ادامه در پاس��خ به س��وال ایسنا درباره ارس��ال نامه به رییس کمیته ملی المپیک و درخواست برای 
اس��تعفای ۵ عصو هیات اجرایی کمیته ملی المپیک به این دلیل که در حال حاضر رییس هیچ فدراس��یونی 
نیس��تند، گفت: از نظر قانون ۴ س��ال هیات اجرایی تمام ش��ده و از دی ماه به بعد تا برگزاری مجمع هر چه 
تصویب کنند غیرقانونی است. یادمان نرود مجمع ۴ سال پیش به فرد رای نداد بلکه به رییسان فدراسیون ها 
رای داد و آن جایگاه مال فدراسیون هاس��ت نه اشخاص. برادرانی هم که هستند فدراسیون های شان المپیکی 
نیس��ت و به جای ۵ نفر باید ۷ نفر کنار بروند. خودش��ان می دانند چه کس��انی هم هس��تند. فدراسیون های 
غیرالمپیک��ی نباید درب��اره المپیکی ها تصمیم بگیرند. باید به المپیک و بازی های آس��یایی احترام بگذارند و 

استعفا بدهند. من خواهشم این است استفعفا بدهند و اگر نباشند بهتر است.
وی تاکید کرد: می دانم صالحی امیری انگیزه ای برای ادامه کار ندارد.

رییس فدراسیون کشتی ادامه داد: خیلی بد است وقتی رییس فدراسیون می آید می گوید حق ما را بدهید، 
می گویند او سهم خواه است. آن ۵ نفر آدم های خیلی محترمی هستند اما فکر کنم نباشند خیلی بهتر خواهد 
ب��ود. درب��اره اعضای هیات اجرایی مجمع بای��د تصمیم بگیرد. باید تصمیم بگیرند ک��ه آن هایی که المپیکی 

هستند داخل بروند.
او در پاس��خ به این س��وال که آیا قصد دارد وارد هیات اجرایی کمیته ملی المپیک شود؟ گفت: اگر شهوت 

قدرت داشتم برای ریاست کمیته نامزد می شدم.


